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M Ě S T O  K U T N Á  H O R A  

Odbor projektového řízení a sportu 

Zpráva pro jednání 

Rady města Kutná Hora 

dne 29.05.2024 

Zprávu předkládá: Ovčačík Pavel, Ing. - vedoucí odboru 

Zprávu zpracovali: Holubová Markéta 

Zápis sportovní komise 

Návrh na usnesení: 

Rada města Kutná Hora 

bere na vědomí  

zápis sportovní komise ze dne 15.5.2024. 

 

  

 

 

Důvodová zpráva: 

 

Text důvodové zprávy tvoří příloha materiálu - Zápis jednání sportovní komise ze dne 

15.5.2024. 

 

 

 

 

 

Příloha č. 1: 03_Zápis_SK_15_5_2024 

 



 Číslo materiálu : 21/xx 

Komise: Komise sportovní                                                      

Datum:   15.5.2024                                                         RM 29.5.2024 

Přítomni: 

 

 

 

 

 

Host: RM 

 

 

Omluveni: 

 

Neomluveni: 

 

V. Šnajdr, J. Třískala, J. Hubalová, T. Pilc, A. Salák, R. Hanuš,  

 

 

Zápis: M. Kadečková 

 

 

Josef Treml - radní 

 

 

M. Husa, Petr Kratochvíl, K. Ptáček, Š. Vrána, F. Nedvěd, 

 
 

 

Příští jednání:  

 

1) Návrh usnesení pro RM:        

 

 RM města Kutná Hora  

 

 b e r e  n a  v ě d o m í  

 

I. zápis sportovní komise ze dne 15.5.2024 

 

Zodpovídá: Ing. Pavel Ovčačík 

 

 

             

   

 

2) program jednání komise včetně krátkého komentáře: 

Program jednání: 

1. Projednání metodiky a postupu – Registrovaná mládež 

2. Festival sportu 2024 – termín pro nominace + prezentace nominovaných prostřednictvím 

sítě Tiktok 

3. Žádosti o podporu v oblasti sportu 

4. Diskuze  

 

Projednání metodiky a postupu – Registrovaná mládež 

1) Cílem je vytvořit metodiku, která by co nejlépe odrážela členskou základnu sportovních 

klubů a byla by ideálně neměnná.  

2) Na základě diskuze členů, SK navrhuje žádosti o dotace podávat  v rámci měsíce října (to 

jsou už ukončeny nábory spojené s novým školním rokem). 

3) Během měsíce listopadu by se na základě shromážděných dat případně upravila metodika, 

vše záleží na tom, jaké budou odchylky/změny v počtu registrované mládeže. 

4) Případné schvalování upravené metodiky registrované mládeže ZM proběhne v prosinci. 

5) V lednu probíhá schválení registrované mládeže ZM.  

6) Později je nutné žadateli dodat seznam dětí a mládeže, které podali k NSA (Národní 

sportovní agentura). Tato kontrola nezahltí kluby, jedná se pouze o export tabulky, kterou pro 

NSA vyplňují, tato tabulka může sloužit pak úřadu ke kontrole. 



7) Pan A. Salák doporučil zadávání žádostí a urychlení zpracování smluv přes formuláře 

Google. 
8) Proběhla společná diskuze nad koeficientem pro přepočet pronájmu sportovišť. Odráží 

koeficient skutečné aktuální náklady či inflaci? 

 

Festival sportu 2024 – termín pro nominace + prezentace nominovaných prostřednictvím sítě 

Tiktok 

Všichni přítomní byli seznámeni s termínem pro nominace Sportovní srdce KH a souhlasili s možností 

prezentace přes sítě Tiktok a Facebook.  

 

Žádosti o podporu v oblasti sportu 

Požadavek na předkládání jednotlivých žádostí o finanční podporu i sportovní komisi. Bližší bude 

prodiskutováno na dalším setkání. 

  

 

Diskuze: 

 

 

Příští jednání sportovní komise: 

Příští jednání sportovní komise –  1. či 2. týden v červnu 2024 

 

 

3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM: 

 

4) Reakce rady města: 

 

Zapsala: M. Kadečková 

Elektronicky ověřil:  Třískala  

Datum: 17.5.2024 
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